
وزیر راه و شهرسازی در شیراز:

نمی توان انتظار داشت که جوان ما بدون داشتن مسکن تشکیل 

خانواده دهد و اگر هم تشکیل دهد از هم می پاشد
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ماجرای عجیب خشن ترین دزدی 
60 ثانیه ای در ایران
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شهرستان

نماینده طرح حفاظت از تالاب های ایران
در استان فارس خبر داد؛

آغاز فعالیت طرح حفاظت
از تالاب بختگان درمرودشت

صفحه 3

در دیدار فرمانده سپاه فجر و مدیریت 
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استاندار فارس :

به زودی شاهد تقویت 
ناوگان هوایی استان فارس 

خواهیم بود
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رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شیراز 

خبر داد؛

 آغاز طرح توانمندسازی بانوان
در حوزه ایمنی و آتش نشانی شیراز

نرخ پیشنهادی برای هر کیلو 
تخم مرغ اعلام شد

 سخنگوی وزارت امور خارجه در نشست خبری:

 احتمال گفت وگو درخصوص مذاکرات 
رفع تحریم در نیویورک

حمایت از دولت های دوست و کمک به رفع مشکلات اقتصادی 

آنها بخشی از سیاست رسمی جمهوری اسلامی ایران است

1

وزیر راه و شهرسازی گفت: با توجه به اینکه امروز مسکن جزو نیازهای 
جدی کشور و مردم است لذا هر روشی را برای خانه دار شدن مردم دنبال 

می کنیم.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی 
فارس، رستم قاسمی، در شورای عالی شهرسازی و معماری ایران در شیراز 
افزود: ۶۰ تا ۷۰ درصد هزینه سبد خانوارها مربوط به مسکن است و امروز 
در کشور حدود هشت میلیون مستأجر داریم اما با این وجود در حوزه عرضه 
و تقاضای مسکن با یک عقب ماندگی جدی نیز مواجه هستیم و این مسئله 

می تواند برای کشور ایجاد خطر کند.
وی ادامه داد: باید برای تأمین مسکن مردم فکر اساسی و جدی کنیم، مسکن 
جزو ضروریات بسیار جدی مردم است، نمی توان انتظار داشت که جوان ما 
بدون داشتن مسکن تشکیل خانواده دهد و اگر هم تشکیل دهد از هم می پاشد 

چرا که جایی برای زندگی کردن ندارد.
امکاناتی را  اظهار داشت: دولت و مجلس مزیت هایی اختصاص داده و  او 
پیش بینی کرده اند و می توان با بهره گیری از این مزیت ها و امکانات و با 
ایجاد کرد که مردم صاحب خانه  اجرای طرح نهضت ملی مسکن شرایطی 

شوند.
زمینی که  بود، کل  هم  بزرگی  بسیار  مهر که کار  مسکن  در  وی گفت: 
دولت به آن اختصاص داد برای یک میلیون واحد بود و برای سه میلیون 
واحد دیگر مردم زمین تأمین کردند اما در طرح نهضت ملی مسکن دولت 
هم  را  کار  این  و  کند  تأمین  زمین  واحد  میلیون  چهار  هر  برای  می خواند 

خواهیم کرد.
وزیر راه و شهرسازی تصریح کرد: کار بزرگی که مجلس در همین راستا 
انجام داد این بود که ۲۰ درصد تسهیلات بانک ها را به مسکن اختصاص داد 

و اگر غیر از این باشد مسکنی هم ساخته نخواهد شد.
قاسمی اظهار داشت: همچنین به دنبال این هستیم که سهم بانک ها را از ۴۰۰ 
میلیون تومان تسهیلات ساخت مسکن را افزایش دهیم تا سهم آورده مردم 
کمتر شود.وی گفت: ساخت چهار میلیون مسکن برای جمهوری اسلامی با 
توجه به برخورداری از این همه مهندس و پیمانکار توانمند و همچنین مصالح 
ساختمانی فراوان نباید کار سخت و پیچیده ای باشد اما نیاز است که همه پای 

کار باشند و با جدیت به وظایف خود عمل کنند.
او افزود: باید در شهرهایی که امکان آن وجود دارد زمین در اختیار مردم 
قرار دهیم تا خودشان با استفاده از تسهیلاتی که دریافت می کنند اقدام به 
ساخت کنند و اولویت نیز با  ساخت واحدهای ویلایی یک طبقه و بعد از 

آن ۲ طبقه است.
وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: در برخی استان های کشور از جمله سیستان و 
بلوچستان، زنجان و قزوین ساخت و سازها شروع شده و بعضاً پیشرفت های 
با تأمین  نیز  امیدواریم در استان فارس و شهر شیراز  نیز داشته اند و  خوبی 
زمین موردن یاز شاهد شتاب گرفتن رون اجرای طرح نهضت ملی مسکن 

باشیم.
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نشست،  حاشیه  در  اینکه  احتمال  گفت:  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
تحریم ها  رفع  مذاکرات  و  هسته ای  موضوع  درخصوص  گفت وگوهایی 
صورت بگیرد را رد نمی کنیم چراکه ایران به صورت طبیعی از هر فرصتی 
برای بیان دیدگاه های خود در موضوعات مورد علاقه دوجانبه و بین المللی 

استفاده می کند.
به گزارش خبرنگار سیاست خارجی ایرنا، ناصر کنعانی سخنگوی وزارت 
امور خارجه در ابتدای نشست خبری با خبرنگاران که در محل وزارت امور 
همراهی  و  نیویورک  به  رئیس جمهور  سفر  مورد  در  شد،  برگزار  خارجه 
علی باقری عضو ارشدتیم مذاکره کننده کشورمان گفت: سفر رئیس جمهور 
مجمع  سالانه  اجلاس  هفتمین  و  هفتاد  در  مشارکت  برای  همراه  هیئت  و 
حضور  با  ارتباط  مورد  در  و  است  شده  انجام  متحد  ملل  سازمان  عمومی 
آقای باقری معاون سیاسی وزیر امور خارجه و مذاکره کننده ارشد جمهوری 
با هیئت عالی رتبه  ایران در مذاکرات رفع تحریم ها برای همراهی  اسلامی 
جمهوری اسلامی ایران است. از طرفی برنامه تعریف شده ای برای گفت وگو 
درخصوص مذاکرات رفع تحریم ها در این سفر و اجلاس وجود ندارد اما 
به طور طبیعی همواره نشست های بین المللی فرصت بسیار خوبی است برای 
بیان دیدگاه های سیاسی و مذاکرات حاشیه ای میان مقامات کشورها است و 
فرصتی برای تبادل نظر درخصوص موضوعات مورد علاقه دوجانبه منطقه ای 
و موضوعات انجام و بین المللی است که در حاشیه این نشست درخصوص 
موضوع هسته ای و مذاکرات رفع تحریم ها صورت بگیرد و این احتمال را 

هم رد نمی کنم.
وی تأکید کرد: به طور طبیعی جمهوری اسلامی ایران از هر فرصتی برای 
بیان دیدگاه های خود در مورد علاقه دوجانبه و بین المللی استفاده می کند. 
و  است  نکرده  ترک  را  مذاکرات  میز  موقع  هیچ  ایران  اسلامی  جمهوری 
مذاکرات سازنده را به عنوان یک روش مناسب و منطقی و معقول برای حل 
و فصل اختلافات می داند که در حاشیه این نشست گفتگوهای دوجانبه ای 
گیرد  صورت  تحریم ها  مذاکرات  درخصوص  مذاکره کننده  طرف های  با 

و احتمال می رود که در حاشیه نشست های مجمع عمومی سازمان ملل 
هم این گفتگوها برگزار می شود. همانطور گه گفتیم ایران روش سیاسی و 
استفاده از چهارچوب های چند جانبه بین المللی را یک روش مناسب برای 
حل پرونده ها و موضوعات داغ و پیچیده می داند و به طور طبیعی جمهوری 
خود  منطقه  به  سازنده  دیدگاه های  بیان  برای  فرصتی  هر  از  ایران  اسلامی 
استفاده می کند و مجمع عمومی سازمان ملل یکی از این فرصت های مناسب 

پیش روی جمهوری اسلامی ایران است.
جمهوری اسلامی ایران در جهت کمک به رفع مشکلات اقتصادی لبنان در 

حوزه انرژی، نقش سازنده خود را ایفا کرده است
وی در مورد سفر هیئتی از حزب الله به ایران برای انعقاد قرارداد سوختی، 
گفت: روابط جمهوری اسلامی ایران و دولت و ملت لبنان روابط دوستانه ای 
است. جمهوری اسلامی ایران همواره تلاش کرده است در جهت کمک به 
رفع مشکلات لبنان اعم از مشکلات سیاسی به ویژه در دو سال اخیر نیز در 
کمک به رفع مشکلات اقتصادی لبنان در حوزه انرژی نقش سازنده خود 
را ایفا کند. جمهوری اسلامی ایران در همه چارچوب مناسبات دوستانه و 
با  لبنان و در راستای توسعه همکاری های دو جانبه خود  با دولت  سازنده 
این کشور در سطوح مختلف ارتباط دارد و گفت وگوها صورت می گیرد 
انجام  لبنان  انرژی  حوزه  به  مربوط  وزارتخانه های  با  هم  و گفت وگوهایی 
داده است. ما حمایت از دولت های دوست و کمک به رفع مشکلات آن ها 
و کمک به رفع مشکلات اقتصادی کشورهای دوست در منطقه بخشی از 
سیاست رسمی و اصولی جمهوری اسلامی ایران است و در ارتباط با لبنان 
در سطوح  دو کشور  میان  گفتگوهای  و  می کند  موضوع صدق  همین  هم 

مختلف انجام شده است.
هیچ گفت وگوی دوجانبه ای با مقامات آمریکا در این سفر نخواهیم داشت

کنعانی درباره دیدار احتمال مقامات ایرانی با بایدن گفت: هیچ گفت وگوی 
این سفر نخواهیم داشت. رئیس جمهوری  با مقامات آمریکا در  دوجانبه ای 
در این ارتباط به صراحت و شفافیت دیدگاه جمهوری اسلامی ایران را بیان 
کرده اند. در حوزه مذاکرات هم ارتباطات و تماس ها در همان چارچوب از 
طریق اتحادیه اروپایی ادامه دارد و در این زمینه هرگونه تحولی هم در همین 

چارچوب رخ می دهد.
سفر  می کنم  تأکید  بنابراین  کرد:  تصریح  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
آقای باقری ارتباطی به گفت وگوی دوجانبه با مقامات آمریکایی در حاشیه 
ندارد و  ملل در بحث هسته ای و در هیچ موضوع دیگری  نشست سازمان 

نخواهد داشت.

 سخنگوی وزارت امور خارجه در نشست خبری:

حمایت از دولت های دوست و کمک به رفع مشکلات اقتصادی آنها بخشی از سیاست رسمی

جمهوری اسلامی ایران است
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ترکیه به مسافران ایرانی 
یارانه می دهد؟
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نماینده شیراز و زرقان:

 تصویب ۴ شهرک جدید، شیراز 
را در بخش مسکن نجات خواهد داد
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معین الدین سعیدی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، در پاسخ به این سؤال که 
پس از مرگ مهسا امینی مطرح شد که آیا مجلس شورای اسلامی می تواند به 
لحاظ قانونی جلوی اقدامات فراقانونی که شاهد رخ دادن شان بودیم را بگیرد 
و قوانینی به این منظور تصویب کند، گفت: واقعیت امر این است که همه 
خوبی  شرایط  شرایط،  است.  شده  شکسته  قلبشان  و  جریحه دار  احساساتشان 
امامان  خط  پیرو  را  خودمان  و  هستیم  کشوری  مسئولان  جزو  که  ما  برای 
می دانیم نیست، فرمودند هنگامی که خلخال از پای زن یهودی برداشته شد، 
اگر مسلمانی این را شنید از شرم بمیرد رواست، این اتفاقات درشان کشور 

و نظام ما نیست.
مواردی  چنین  در  کرد:  خاطرنشان  اسلامی  شورای  مجلس  نماینده  این 
دارای  و  نرسیده  نتیجه  به  خیلی  معمولًا  است  شده  بعداً  که  پیگیری هایی 

بازدارندگی در این قضیه نبوده است.
وی یادآور شد: رئیس جمهور در هنگام انتخابات فرمودند که ما گشت ارشاد 
مسئولین را راه اندازی می کنیم. مردم انتظار دارند حساسیت ها نسبت به حیف 
و میل کردن بیت المال، وعده های دروغین مدیران اجرایی و زندگی اشرافی 
مدیران باشد نه این که مشاهده کنند حساسیت و تمرکز روی چند تار موی 
خواهران و فرزندانشان باشد، این پذیرفتنی نیست.سعیدی ادامه داد: فارغ از 

این که در آن بازداشتگاه چه اتفاقی افتاده است، شاهد بودیم که نیروی 
صورت  فیزیکی  برخورد  که  این  بر  مبنی  کرد  منتشر  ویدئوهایی  انتظامی 
نگرفته است اما همان استرس روانی که به یک دختر  بیست و دوساله وارد 
می شود آن هم برای کسی که هیچگاه پایش به کلانتری باز نشده است، برای 
ایجاد  روانی  فشار  باشد،  تابو  برایش یک  شاید  دادگاه  و  پاسگاه  کسی که 

می کند که به اندازه خودش می تواند متاسفانه منجر به چنین فجایعی شود. 
وی با بیان اینکه معتقدم باتوجه به عدم کارکرد گشت ارشاد در تبیین کردن 
این فرزندان  از  بیشتر  تا  برداشته شود  باید چنین موضوعی  فرهنگ حجاب 
این سرزمین احساس ناامنی با چنین برخوردهایی نداشته باشند، عنوان کرد: 
این موضوع را در مجلس پیگیری خواهیم کرد و بسیاری از نمایندگان هم به 
شدت پیگیر شدند، آقای قالیباف هم مأموریتی به کمیسیون شوراها و امور 

داخلی کشور دادند تا همه زوایای این اتفاق بررسی شود.
این نماینده مجلس شورای اسلامی گفت: همه باید خودمان را جای خانواده ای 
که این گونه دسته گل شان پرپر شد بگذاریم و این فاجعه بزرگ را به ملت 
این  امیدوارم  و  می گویم  تسلیت  امینی  مهسا  خانواده  و  زنان  جامعه  ایران، 
دفعه جنس و نوع پیگیری هایی که در دولت و مجلس می شود، باعث ایجاد 

بازدارندگی از چنین فجایعی در کشور شود.

نماینده مجلس:

همراه با تحلیل خبر

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان اعلام کرد؛

ابتلای ۱۳ اصفهانی به وبا
بیشتر افراد مبتلا از عراق بازگشته بودند

1

رئیس هیئت مدیره اتحادیه مرغداران میهن گفت: تشکل و اتحادیه های 
تولیدی نرخ ۴۸ هزار تومان را برای خرید هر کیلو تخم مرغ پیشنهاد دادند.
به گزارش تابناک به نقل از باشگاه خبرنگاران جوان، حمیدرضا کاشانی 
افزود: قیمت کنونی هر کیلو تخم مرغ درب مرغداری ۳۵ هزار تومان معادل 

شانه ای ۷۰ هزار تومان و در بازار ۸۰ تا ۸۵ هزار تومان است.
پیش بینی  رئیس جمهور  و  جهاد  وزارت  معاونت  قول  بنابر  او،  گفته  به 
می شود که اصلاح قیمت تا پایان شهریور ابلاغ و از اول مهر نرخ جدید 

اجرا می شود.
کاشانی اظهار کرد: قیمت پیشنهاد ما به وزارت جهاد کشاورزی برای هر 
کیلو تخم مرغ ۴۸ هزار تومان است، حال باید منتظر ماند و دید که آیا این 

نرخ مصوب می شود یا خیر؟
رئیس هیئت مدیره اتحادیه مرغداران میهن گفت: روزانه ۳ هزار و ۳۰۰ تا 
۳ هزار و ۳۵۰ تن تخم مرغ در کشور تولید می شود، اما حداکثر مصرف ۳ 

هزار و ۲۰۰ تا ۳ هزار و ۲۵۰ تن است.


